

FATHER'S DAY SET MENU I

父親節套餐 I



Appetizer Combination

Roasted Pork Belly
Barbecued Pork Loin
Marinated Porcini Mushroom, Okra and Black Fungus
Marinated Jelly Fish Head in Spring Onion and Sesame Oil

四齣獻萃

冰燒五層腩 • 金牌黑豚叉燒 • 牛肝菌秋葵小耳 • 蔥油海蜇頭

Braised Bird's Nest Soup with Sliced Sea Bass, Bean Curd and Snow Fungus

杭州宋嫂鱸魚燴燕窩

Sautéed Jumbo Tiger Prawn with Garlic and Chili Sauce

梅龍鎮乾燒珍寶虎蝦

Braised Abalone Slices with Goose Web and Vegetable

蠔皇鮮鮑片伴鮑汁鵝掌

Steamed Giant Garoupa Fillet with

Shimeji Mushroom and Garlic

靈芝菇銀蒜蒸龍躉斑球

Soy Sauce Chicken

蔥燒醬油鳳凰雞

Pan-fried Matsutake and Kurobuta Pork Dumpling

松茸黑豚手工鍋貼

Sweetened Assorted Beans and Lotus Seed Soup
with Coconut Cream

椰汁蓮子八寶豆

Mango Sticky Dumpling

香芒糯米糍

HK\$2,350 / 4 persons 位

HK\$4,680 / 8 persons 位

Extra person 額外每位 **HK\$590**

UPGRADE OFFER (Order in advance)

升級優惠 (須提早預訂)

Appetizer Combination change to Barbecued Suckling Pig

四齣獻萃 轉 鴻運金豬件

Additional 加 **HK\$40** / per person 每位

Braised Bird's Nest Soup with Sliced Sea Bass, Bean Curd and Snow Fungus change to Shark's Fin Soup with Chicken in Casserole

杭州宋嫂鱸魚燴燕窩 轉 砂鍋雞煲大排翅

Additional 加 **HK\$200** / per person 每位

Braised Abalone Slices with Goose Web and Vegetable change to Braised Jumbo Fish Maws and Spring Onion

蠔皇鮮鮑片伴鮑汁鵝掌 轉 蔥燒珍寶花膠扒

Additional 加 **HK\$200** / per person 每位

Steamed Giant Garoupa Fillet with Shimeji Mushroom and Garlic change to Steamed Spotted Garoupa

靈芝菇銀蒜蒸龍躉斑球 轉 清蒸海星斑

Additional 加 **HK\$90** / per person 每位

Set menu is available from June 3 to 16, 2019 • All prices are subject to 10% service charge • Reservation with a deposit must be made on or before June 14, 2019 to enjoy the discount offer • This discount offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other offers and valet parking service • This discount offer is not applicable to 10% service charge (based on original prices), beverages, bottled wine consumption, banquets, private room dining • This promotion is for dine-in consumption only • Advance reservation is required. Please notify the restaurant staff the offer will be used • Father's Day gifts are available while stocks last • Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice • Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

供應期由2019年6月3日至16日 • 另加一服務費 • 須於2019年6月14日或之前預訂及繳付訂金方可享用預訂優惠 • 優惠不可兌換現金、不可與其他優惠或免費泊車優惠同時使用 • 優惠不適用於加一服務費 (以原價計算)、飲品、餐酒、宴會、廳房用膳 • 只限堂食 • 客戶須預先訂座, 並於訂座前說明使用此優惠 • 父親節禮物數量有限, 送完即止 • 帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利, 恕不另行通知 • 如有任何爭議, 帝京酒店保留最終決定權



Sun Hung Kai Properties
HOTELS



ROYAL PLAZA HOTEL
帝京酒店

L3, 193 Prince Edward Road West, Kowloon, Hong Kong
香港九龍太子道西193號帝京酒店3樓
www.royalplaza.com.hk
Reservations 訂座電話: 2622 6161

FATHER'S DAY SET MENU II

父親節套餐 II



Barbecued Suckling Pig Platter
錦繡福豬五彩拼盤

Sautéed Scallop and Laurel Clams with Okra, Black Fungus and Mushroom
秋葵小耳珍菌帶子桂花蚌

Baked Sea Conch Stuffed with Diced Sea Conch,
Foie Gras Paste, Mushroom, Onion and Chicken
鵝肝醬焗釀響螺

Braised Bird's Nest Soup with Conpoy and Winter Melon Puree
金瑤冬茸海皇燴燕窩

Braised Korean 8 Heads Canned Abalone with Mushroom and Vegetable
頂級韓國莞島八頭湯鮑魚伴天白花菇

Steamed Whole Giant Garoupa with Ginger and Spring Onion
薑蔥蒸珍珠龍躉斑

Roasted Black Truffle Chicken
松露飄香鍋焗農場雞

Braised Twin Vegetables with Crab Meat
蟹肉鴛鴦翠金蔬

Fried Rice with Dried Cherry Shrimps
櫻海老鮮蝦炒絲苗

Double-boiled Papaya Sweet Soup with
Almond and Snow Fungus
雙杏銀耳燉萬壽果

Chilled Almond and Hawthorn Pudding
鮮磨杏汁山楂糕

HK\$3,450 / 6 persons 位

HK\$6,880 / 12 persons 位

Extra person 額外每位 HK\$580

UPGRADE OFFER (Order in advance)

升級優惠 (須提早預訂)

Barbecued Suckling Pig Platter change to Barbecued Suckling Pig
錦繡福豬五彩拼盤 轉 開運金豬展紅袍
Additional 加 HK\$40 / per person 每位

Sautéed Scallop and Laurel Clams with Okra, Black Fungus and Mushroom
change to Sautéed Half Lobster in Chicken Broth
秋葵小耳珍菌帶子桂花蚌 轉 高湯焗開邊乳龍蝦
Additional 加 HK\$120 / per person 每位

Braised Bird's Nest Soup with Conpoy and Winter Melon Puree
change to Braised Shark's Fin Soup with chicken in casserole
金瑤冬茸海皇燴燕窩 轉 砂鍋雞煲大排翅
Additional 加 HK\$200 / per person 每位

Steamed Whole Giant Garoupa with Ginger and Spring Onion
change to Steamed Spotted Garoupa
薑蔥蒸珍珠龍躉斑 轉 清蒸海星斑
Additional 加 HK\$90 / per person 每位

Set menu is available from June 3 to 16, 2019. All prices are subject to 10% service charge. Reservation with a deposit must be made on or before June 14, 2019 to enjoy the discount offer. This discount offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other offers and valet parking service. This discount offer is not applicable to 10% service charge (based on original prices), beverages, bottled wine consumption, banquets, private room dining. This promotion is for dine-in consumption only. Advance reservation is required. Please notify the restaurant staff the offer will be used. Father's Day gifts are available while stocks last. Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice. Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision.

供應期由2019年6月3日至16日。另加一服務費。須於2019年6月14日或之前預訂及繳付訂金方可享用預訂優惠。優惠不可兌換現金、不可與其他優惠或免費泊車優惠同時使用。優惠不適用於加一服務費(以原價計算)、飲品、餐酒、宴會、廳房用膳。只限堂食。客戶須預先訂座，並於訂座前說明使用此優惠。父親節禮物數量有限，送完即止。帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權。



Sun Hung Kai Properties
HOTELS



ROYAL PLAZA HOTEL
帝京酒店

L3, 193 Prince Edward Road West, Kowloon, Hong Kong
香港九龍太子道西193號帝京酒店3樓
www.royalplaza.com.hk
Reservations 訂座電話: 2622 6161

FATHER'S DAY SET MENU

EARLY BIRD OFFER

父親節套餐 預訂優惠



Confirm the reservation 預訂套餐	With a deposit 繳付訂金	On or before 於以下日期或之前預訂	Privileges 優惠
Set Menu I for 4 persons OR Set Menu II for 6 persons 4位父親節套餐 I 或 6位父親節套餐 II	HK\$1,000	June 9, 2019 2019年6月9日	12% discount 八八折優惠
		June 14, 2019 2019年6月14日	10% discount 九折優惠
Set menu I for 8 persons OR Set menu II for 12 persons 8位父親節套餐 I 或 12位父親節套餐 II	HK\$1,800	June 9, 2019 2019年6月9日	12% discount 八八折優惠
		June 14, 2019 2019年6月14日	10% discount 九折優惠

Set menus are available from June 3 to 16, 2019. All prices are subject to 10% service charge. Reservation with a deposit must be made on or before June 14, 2019 to enjoy the discount offer. This discount offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other offers and valet parking service. This discount offer is not applicable to 10% service charge (based on original prices), beverages, bottled wine consumption, banquets, private room dining. This promotion is for dine-in consumption only. Advance reservation is required. Please notify the restaurant staff the offer will be used. Father's Day gifts are available while stocks last. Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice. Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision.

供應期由2019年6月3日至16日。另加一服務費。須於2019年6月14日或之前預訂及繳付訂金方可享用預訂優惠。優惠不可兌換現金、不可與其他優惠或免費泊車優惠同時使用。優惠不適用於加一服務費（以原價計算）、飲品、餐酒、宴會、廳房用膳。只限堂食。客戶須預先訂座，並於訂座前說明使用此優惠。父親節禮物數量有限，送完即止。帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權。



Sun Hung Kai Properties
HOTELS



ROYAL PLAZA HOTEL
帝京酒店

L3, 193 Prince Edward Road West, Kowloon, Hong Kong
香港九龍太子道西193號帝京酒店3樓
www.royalplaza.com.hk
Reservations 訂座電話：2622 6161